
RUSKÝ PROFESOR: CUKROVKA A 
RAKOVINA JSOU VYMYŠLENÉ NEMOCI A 
DAJÍ SE LÉČIT 
 

Jméno profesora Ivana Pavloviče Neumyvakina se více než 40 let pojí s alternativní medicínou. 

Cukrovka a rakovina jsou vymyšlené nemoci, parkinson neexistuje, pokud máte zdravá střeva, k 

čemuž napomáhá gymnastika. Chůze zase zabraňuje zvýšenému krevnímu tlaku, kategoricky tvrdí 

tento vědec, který vytvořil medicínu pro kosmonauty. 

  

 

Pane profesore, vy hlásáte nový druh medicíny. 

 

Zabývám se pouze osvětou osobní odpovědnosti každého člověka za své zdraví. Studuji zákonitosti 

fyziologie, na základě kterých funguje lidský organismus. Dnešní medicína neaplikuje a nebere v 

úvahu tyto zákonitosti, i když bez jejich znalosti a s ohledem na ně nemůže být vyléčena žádná 

nemoc. V dnešní době se dává přednost tomu platit velké peníze za drahé léky a moderní aparaturu. 

 

V Bulharsku se více než 20 let vedou spory ohledně alternativní medicíny. 

 

Ano, v televizi nám říkají, že není možné, aby se člověk vyléčil z Parkinsonovi nemoci, přestože 

nemalý počet lékařů vědí, jak se věci mají. Problém je v tom, že si nikdo nepřeje změnit systém. 

Studují nemoci, jako tu Parkinsonovu a roztroušenou sklerózu, které vůbec neexistují. 

 

Není to příliš radikální názor? 

 

Jako nemoc se dá kvalifikovat základní stav zažívacího traktu. Ti lidé mají zácpu 10-15 dnů, jejich 

střeva jsou nefunkční. Znamená to těžkou otravu, je to horší než být ozářen radiací. Pokud se 

nenormalizuje funkce střev, nedá se těmto lidem pomoci. 

 

Vypadá to, že oficiální medicína nedokázala úplně vyléčit ani jednoho z nich, proč? 

 

Protože se spoléhají pouze na léky, v tom je ten problém. Když se ti lidé léčí u nás, tak za 2-3 měsíce 

chodí již sami nakupovat, ruce se jim netřesou. Obviňovali mě v použití nepovolených léků a div ze 

mě neudělali zločince. Já jsem se ale nevzdal a vydal jsem knihu „Cesta jak se zbavit nemocí, které 



neexistují – vysoký krevní tlak, cukrovka.“Vysoký krevní tlak neexistuje. Stav, který nazývají těžkou 

hypertronií se dá vyléčit za 2-3 měsíce. A co se týká cukrovky, tak vám doporučím svou novou knihu 

„Cukrovka: mýty a realita“.Jak mám říci, že existuje cukrovka, když to není pravda? 

 

Ale přece existuje více než 300 miliónů lidí po celém světě, kteří trpí tím, že jejich slinivka břišní 

neprodukuje inzulín? 

 

Slinivka břišní je prostě jenom takový pracovník. U nás dokonce existuje veřejná organizace „Sbohem 

cukrovko“ – stačí 2 měsíce a cukrovka zmizí! Pouze cvičením okolo jedné hodiny každý den a něco 

málo k tomu… Tělo je náš motor. Je lepší se starat o tento motor, netrpět a pít léky. Diabetici musí 

speciálně dbát o své nohy. To je celý ten systém. Je potřebná každodenní gymnastika. 

 

A začne se produkovat inzulín? 

 

Samozřejmě! Je to všechno o fyziologii. Musíme uvnitř svého organismu vytvořit normální podmínky 

pro život buněk. Jen se podívejte, čím dneska krmí děti: různé sladkosti se stabilizátory, barvivy, coca-

colou apod. Děti mají ve 3-4 letech cukrovku. Organismus potřebuje pouze ten cukr, který se vytvoří 

jako konečný produkt při zpracování potravy. Kvůli dnešním „novým“ produktům se cukr v krvi 

okamžitě zvedá, slinivka břišní je nucena produkovat více inzulínu, ale ona není věčná, nestačí na to. 

 

Dnes zjišťují cukrovku již u kojenců… 

 

Původem jsou rodiče, především matka, ovšem ne ve smyslu dědičnosti. Pokud byla matka těhotná a 

jedla více zbytečných věcí, tak se u dítěte rozvine cukrovka. Dispozice k tomu samozřejmě existují, ale 

obrazně řečeno za stejných podmínek. Pokud dítě žije stejně jako jeho rodiče, ve smyslu stejného 

stravování a chování, tak se nemoc projeví právě v důsledku tohoto pozadí. 

 

Do našeho střediska přicházely celé rodiny cukrovkářů – babička, matka, otec a dítě cukrovku ještě 

nemělo. Dospělí pochopili, co je podstatou cukrovky a postarali se, aby jejich dítě žilo jinak – více 

tělocviku, otužování, zdravé stravování, konzumace zdravých potravin jako třeba mrkev apod. Cukr 

pouze při velkých oslavách a k narozeninám, takže cukrovkou trpět nezačalo. Stejně tak neexistuje 

rakovina. 

 

Promiňte, ale to zní jako nějaká fantastika… 

 

Rakovina je stav, do kterého se nevědomí lidé přivedli sami. Je to stav, kdy člověk překročí hranici 

znečištění svého organismu. Pouze podle duhovky oka mohu určit stupeň toho znečištění u každého 



člověka za 5 minut. Dá se říci, že pokud znečištění organismu dosáhne 35%, tak se u člověka projeví 

vředy, perforace nebo zánět. 

 

Pokud znečištění dosahuje 36, 37, 38%, tak říkám: pokud se to onkologicky neprojeví dnes, tak zítra 

nebo pozítří. Buňky v takovémto znečištění nemohou normálně existovat a začnou mutovat. Pokud 

množství takových buněk překročí kritický bod, tak jako při jaderném výbuchu se již nedá nic dělat. A 

říká se tomu metastázy. 

 

Jak si můžeme poradit s takovým znečištěním? 

 

Polovina nemocí se dá vyléčit pouze vodou. Lidé přestali pít vodu, obzvláště ti starší. Musíte pít 

minimálně litr a půl, dva litry. V létě dokonce tři litry vody denně. Můžete i více. Čistá voda je 

elektrolytem, přináší energii a informaci. Proč báby zaříkávají vodu a dokonce jí šeptají dobrá slova, 

aby začala působit? 

 

Ta informace zůstává uzavřena ve vodě a ona začne pracovat. Pokud člověk pije málo vody, tak mu 

zhoustne krev a srdce ji nemůže normálně pumpovat. To je přírodní zákon, který dnes oficiální 

medicína zcela ignoruje. Odpočinek blízko vody je také prospěšný a uvolňující. A kde je srdce? Já 

tvrdím, že srdce je v patách. 

 

V jakém smyslu? 

 

Mám na mysli kapiláry. Pokud kapiláry nepracují dobře a srdce není schopné pumpovat zahuštěnou 

krev, tak se hromadí ve velkých cévách a krevní tlak stoupá a to je ta vaše hypertronie. 

 

A co způsobuje, že kapiláry nefungují dobře? 

 

Kapiláry se nacházejí ve svalech. Kvůli tomu je potřeba praktikovat ten tělocvik, gymnastiku, mnoho 

pohybu. Gymnastika je nutná každý den. Pokud dnes nevyčleníte alespoň půl hodinky na gymnastiku, 

tak je ten den pro vás ztracený. V tomto případě nehraje věk žádnou roli. Pro starší lidi je to obzvláště 

důležité. Samozřejmě, že můžete udělat i výjimku v případě nějakých oslav, událostí nebo cestování. 

Ale poté opět musíte obnovit svůj systém. V současné době se všechno člení na jednotlivé části 

(orgány), ale pokud se díváte na člověka jako na celistvý organismus, tak výsledkem je, že žádné 

nemoci prostě neexistují. Například nemoc jako vitiligo je možné vyléčit za 2-3 měsíce společně s 

jinými nemocemi. Prostě očistou organismu. 

 

Mluvíte o očistě organismu a všechno to vypadá velice jednoduše, ale co to vlastně obnáší? 



 

Pokud jídlo dostatečně nerozkousáte, pokud pijete vodu při jídle, tak jste udělali všechno možné 

proto, aby se to jídlo uvnitř organismu nezpracovalo. Náš organismus je vybudován velice zajímavě. 

Žaludeční šťáva obsahuje kyselinu chlorovodíkovou. Chleba a kaše se zpracují za půl hodiny, 

maximálně do hodiny a koncentrace kyseliny je nižší. Maso, ryby a vajíčka vyžadují silnější kyselinu a 

2-3 hodiny pro rozložení. A mastná jídla, ta smažená vyžadují alespoň 4 hodiny, aby se touto 

kyselinou zpracovali. Když vezmete nějakou tekutinu a vypijete ji, tak si tím způsobem rozředíte 

žaludeční šťávu a snížíte koncentraci té kyseliny. Potraviny potom začínají hnít. Tyto shnilé zbytky se 

hromadí na vnitřních stěnách střev. Žádný klystýr je nedokáže odstranit. Všechno se to absorbuje a 

vstřebává a stává nedílnou součástí buňky. Odtamtud to znečištění postupuje do jater. Odtud vzniká 

30-35% znečištění. Všechno to směřuje od jater k plicím, kde již není dost kyslíku. Poté srdce to 

znečištění dopraví do ledvin, které jsou úplně stejně znečištěné jako ta játra. 

 

Nakonec se to dostane do kloubů a krevního řečiště. Naučte se stravovat správně a kousejte jídlo, 

dokud nebude všechno promícháno se slinami. Není tak těžké pochopit, že dobře rozkousané jídlo 

sklouzne do žaludku hladce, jako po másle. Vodu pijte před jídlem. Pijte denně od jednoho a půl litru 

do 3 litrů. Nasyťte svůj organismus vodou jako výplachovým systémem a všechno začne fungovat tak, 

jak má. 

 

Říkáte, že máme pít vodu před jídlem? 

 

Samozřejmě. Do každé sklenice vody můžete přidat 5-10 kapek peroxidu vodíku. 

 

  

 

Není to nebezpečné? 

 

Peroxid vodíku je potřebný, aby fungoval ochranný mechanismus imunitního systému. Zabíjí a 

zlikviduje všechny naše vnitřní nepřátele. A těch 5-10 kapek opravdu není málo. Stávalo se mi v mé 

praxi, že i při 1-2 kapkách člověk ztratil vědomí. 

 

Ale pokud budeme denně pít 10 sklenic vody s 10 kapkami peroxidu, tak to bude již 100. Není to 

mnoho? 

 

V tomto případě peroxid funguje jako katalyzátor, uvádí do chodu všechny reakce. To hlavní je, že 

začne mohutně zpracovávat a z organizmu vylučovat veškeré znečištění, které se v něm nahromadilo. 

Někdy po 7 až 10 dnech z organizmu vychází nečistoty, které velice ošklivě páchnou. To znamená, že 

se organismus začal čistit. 



 

Říká se, že jsou případy, kdy peroxid vodíku spálil sliznici žaludku některých lidí… 

 

Peroxid není všelék. Nejdůležitější je, aby se ta dávka nepřekračovala. 

 

Co máme dělat, abychom si uchovali své zdraví? 

 

Nejdůležitější je využít přirozené mechanismy založené přírodou a naučit se správně zacházet se 

svým zdravím. To je celý systém, včetně tělocviku, stravování se, ekologie a pravidelné očisty 

organismu. Musíte zcela určitě pít vodu. Ve vodě je ta pravda. Pokud změníte svůj způsob života, tak 

můžete vyléčit jakoukoliv nemoc včetně rakoviny. Vždyť příčinou jejího vzniku je právě to znečištění, 

ucpání organismu. Nedávno jsem četl o ženě, která měla rakovinu plic s metastázami. Odmítli ji 

operovat. Začala se otužovat a přešla na zdravý životní styl. Dnes je jí již 80 let a nedávno dosáhla 

světového rekordu v maratónu a vyhrála zlatou medaili. Velmi důležité je také nastavit svou psychiku 

optimisticky. Člověk musí mít všechno v pořádku a nejvíce u sebe doma. Zdroj: 

http://zabulgaria.eu/?p=38603&oid=420562 

 

Překlad: Irena 

 

Komentář překladatelky: 

 

Tento článek jsem si přečetla v bulharštině a začala hledat více informací o dotyčném vědci. Stáhla 

jsem si některé jeho knihy a tuto – Неумывакин И.П. Перекись водорода. На страже здоровья 

(2012) – jsem zatím přečetla do 

 

poloviny. Někomu se může zdát to, co říká v tom rozhovoru, nadsazené, ale já po přečtení té části o 

peroxidu jsem mu zcela uvěřila. Doporučuji všem, kdo vládne ruštinou, si tu knihu přečíst, já v 

každém případě podle návodu z ní jedu peroxidovou kůru, která ovšem v té knize je popsána jinak. 

Nevím, zda již změnil názor na dávkování, ale tam píše maximálně 30 kapek peroxidu na den vnitřně. 

Najíždějících 10 dnů vypadá následovně. V 50 ml vody pít jednu kapku peroxidu třikrát denně na 

lačný žaludek s tím, že půl hodiny potom nic nejíte. Druhý den dvě kapky, třetí den tři kapky… až do 

desátého dne. Potom dva dny klid a následně již 10 kapek třikrát denně s tím, že po deseti dnech si 

můžete dělat dvoudenní přestávky. Já začala druhou dekádu. Vzhledem k tomu, že moc zdravotních 

problémů nemám, tak zatím nemůžu posloužit nějakým radikálním důkazem, ovšem známou to po 

třech dnech vyléčilo z půlročního průjmu, kterým trpěla a doktoři, kromě honění po různých 

specialistech, nevymysleli, co s tím. Samozřejmě, že to kombinuji i s pitím dostatečného množství 

vody, se kterou to ovšem není tak úplně jednoduché. Částečně je to popsáno i ve výše zmíněné knize, 

ale má o vodě úplně samostatnou knihu. 


